
4. stretnutie tematickej skupiny ZELEŇ V MESTE 
 
 
31. marca o 16:45 (do 18:15) 
Zúčastnení: Pavel Gender, Natália Ceglédyová, Viktor Graus, Lucia Rossová, Eva Ščepková 
Hostia: Daniela Haragová, Peter Rusnák, Miroslav Šimkovič 
 
1) Diskutovali sme o projekte Parku pod pamätníkom: 

a. Sfinalizovali sme anketové otázky. Stretneme sa ešte raz s pani Baloghovou a 
prejdeme si anketu osobne (Evka Š. – stretávam sa s ňou 1.4. a vypýtam od nej aj 
projekt detského ihriska vo formát autoked) 

b. Lucia Rossová osloví svojho známého na KPÚ a v Múzeu SNP. Povie o tejto 
iniciatíve a prezistí, že ktorá časť parku spadá pod ktorú inštitúciu a s ktorou 
konkrétnou osobou to treba riešiť. 

c. Lucia R. počas tohto týždňa zozbiera informácie ohľadne vtáčich búdok, 
pocitového chodníka (malý pocitový chodník sa nachádza v záhrade CHKO Poľana, 
tak u nich prezistí, koľko to stálo). Evka Š. overí možnosť darovania externej 
vedeckej hračky od pani Puobišovej a vyžiada si fotografie, ako to vyzerá. 

d. 1.4. o 13:00 sa stretneme v parku pod pamätníkom a prejdeme si priestor a 
skúsime načrtnúť, že čo by kde mohlo byť (Evka, Lucia, Viktor) 

2) Pán Gender predstavil ako pokračuje s parčíkom kráľovnej Sissy. Jeho zámerom je, že 
v rámci predkladaného projektu budú aktivity na zveľadenie parku kráľovnej Sissy a 
zhotovenie vizuálu, čo by bolo možné spraviť v parku pred Hungariou. V tvorbe vizuálov a 
v spísaní samotného projektu mu pomôže Viktor. Pár dní pred odovzdaním projektu ho 
ešte pošlú na kontrolu (Evke Š.). 

3) Pani Natália informovala, že s projektom nepokročila, pretože sa jej ešte nepodarilo 
stretnúť s Viktorom (Mesto premeny). Lucia R. jej ponúkla, že jej pomôže. 

4) Pán Rusnák informoval o možnosti získať finančné prostriedky z Integrovaného 
regionálneho operačného programu. Našou úlohou je spísať možné nápady, aktivity, 
lokality, námety pre „zelené“ projekty na území mesta. V tomto zozname je potrebné 
určiť aj merateľné indikátory (napr. koľko metrov štvorcových sa „ozelení“). Takže tam 
zahrnieme všetky veci z našeho 1. Stretnutia (zveľaďovania parčíkov, opravy fontán, 
všetky rekultivácie zdevastovaných lokalít...). Do polovice mája by sme to mali 
sfinalizovať. Po odovzdaní projektov (po 15.4.) by sme sa mohli k tomu stretnúť a 
sfinalizujeme zoznam. 

5) Metodika písania projektov, ktorá zahŕňa aj vymenovanie oprávnených výdavkov, ešte 
stále nie je finálna – čakáme na vyjadrenie zo strany Mestského úradu. 

 
Termín ďalšieho stretnutia sme si nestanovili. Dohodneme sa operatívne. 


